

**التقويم الأكاديمي والمتطلبات الدراسية لنظام EF لطلاب الفصل الاستثنائي للعام 2017-2018**

**Academic calendar and EF requirements for step-retake first semester 2017-2018**

الفصول الافتراضية Group classes	الوحدات Units	رقم الأسبوع Week No.	التاريخ Date
3	2	2	9-9-2018 1439 12 29 هـ
6	4	3	16-9-2018 1440 1 6 هـ
9	6	4	23-9-2018 1440 1 13 هـ
12	8	5	30-9-2018 1440 1 20 هـ
15	10	6	7-10-2018 1440 1 27 هـ
18	12	7	14-10-2018 1440 2 5 هـ
21	14	8	21-10-2018 1440 2 12 هـ
24	16	9	28-10-2018 1440 2 19 هـ
27	18	10	4-11-2018 1440 2 26 هـ
30	20	11	11-11-2018 1440 3 3 هـ
33	22	12	18-11-2018 1440 3 10 هـ
36	24	13	25-11-2018 1440 3 17 هـ
39	26	14	2-12-2018 1440 3 24 هـ
42	28	15	9-12-2018 1440 4 2 هـ

نظام الدرجات  
Grading system

مجموع الدرجات Total Points	درجة الفصول الافتراضية Group Classes Points	درجة الوحدات Units Points	الى To	من From	الأسبوع Week No.	الفترات Assessment NO.
60	20	40	19-10-2018	9-9-2018	7	الفترة الاولى First Assessment
60	20	40	2-11-2018	20-10-2018	9	الفترة الثانية Second Assessment
60	20	40	16-11-2018	3-11-2018	11	الفترة الثالثة Third Assessment
60	20	40	30-11-2018	17-11-2018	13	الفترة الرابعة Fourth Assessment
60	20	40	14-12-2018	1-12-2018	15	الفترة الخامسة Fifth Assessment
300	100	200	مجموع الدرجات Total Points			

## تعليمات هامة:

- ❑ الخطة الاسبوعية هي كالتالي: (انجاز وحدتين وثلاث فصول افتراضية).
- ❑ قُسمت الوحدات والفصول الافتراضية بشكل تراكمي في الجدول أعلاه.
- ❑ يستطيع الطالب التقدم في الانجاز بمعنى انه بإمكانه انجاز الوحدات والفصول الافتراضية للأسابيع المقبلة.
- ❑ سيتم البدء في التقييم نهاية الاسبوع السابع .
- ❑ لا يستطيع الطالب تعويض الوحدات والفصول الافتراضية بأثر رجعي أي لن يتمكن الطالب على الحصول على درجات لوحدات وفصول افتراضية سابقة (بعد فترة التقييم).
- ❑ التأخر في إنجاز الوحدات والفصول الافتراضية يؤدي إلى حصول الطالب على الحد الأدنى للدرجات في كل فترة تقييم.
- ❑ في حال انجاز الطالب للمستوى السادس عشر يستطيع الطالب فتح دورة الاعمال.

## Important instructions:

- ❑ Weekly plan for all levels are as follows: (achieving of **two units** and **three virtual classes**).
- ❑ Units and virtual classes are divided cumulatively as shown the table above.
- ❑ EF assessment will commence at the end of week seven.
- ❑ Once units and Virtual classes have been already graded, students will not get any point for previous achieved work.
- ❑ Any achievement's delay of units and virtual classes will lead to get a minimum score in each assessment.
- ❑ Student can work ahead; this means that he can achieve units and virtual classes of the coming weeks' requirements.
- ❑ Students can view their grades through the Blackboard system.
- ❑ If the student achieves level16, he\she can do EF business course.